
        Protokoll styrelsemöte Kv.Nätet. 2018-12-17 

 
Närvarande: Magnus Andersson Gudrun Samuelsson Christine Davidsson Christer Carlsson Tony Jonsson  

Mikael Karlsson Hans Hultman Jenny Juhlin och Bernt Karlsson. 

 

1. Mötets öppnande.                                           

Ordföranden Christer Carlsson öppnade mötet.                                               

 

2.Dagordningen.                                                             

Dagordningen fastställdes.                                                                              

 

3.Protokollsjustering.                                                                         

Att justera protokollet valdes Hans Hultman.                                                        

 

4.Föregående  protokoll.                                                                                                   

Föregående protokoll godkändes.                                                        

 

5. Kassarapport.                                                         

Samfällighetens kontouppgifter från Tjusbygdens sparbank, följer med protokollet                           

som bilaga.                                                                                                                                              

Endast en fastighetsägare som inte betalat kvartalsavgiften.                                                                     

Vid betalning tänk på  att det blir rätt bankgiro och OCR nummer .                                                

 

6.Området.                                                                                                                              

Fortfarande finns åtgärder som är beställda av Riksbyggen men ej utförda,  såsom 

belysningen på Ålgränds parkeringsplatser, som skulle testas .Parkerings stolpar  på 

Gäddgränd och Abborrgränd.                                                                                                               

Sly finns fortfarande kvar att ta bort.                                                                                                     

Av någon okänd anledning finns det fastighetsägare på Ålgränd, som hållet på att anlägga 

en soptipp för trädgårdsavfall i grönområdet vid  Gäddgränd.                                                 

Styrelsen vill uppmana den eller de personerna att omedelbart ta bort trädgårdsavfallet. 

 



7. Skrivelser/Rapporter. 

En offert har kommit ang. skötsel av samfälligheten och lägges till handlingarna i väntan på 

flera.                                                                                                                                                                

Beslut har tagits av kommunen under hösten ang.området som samfälligheten tillhör.                  

Inga ändringar får göras på fastigheten så som ändring av  fönster och dörrar  likaså 

färgsättning av fastigheten och garagen utan byggnadslov.                                              

Christer Carlsson tar kontakt med kommunen för att få mera information och bjuda in någon 

till ett styrelsemöte, så vi kan återkomma med info.                                                                         

En ny anonym skrivelser har kommit till styrelsen ang. rastning av hundar, eftersom 

skrivelsen är anonym, så avser styrelsen inte svara.                                                        

 

8. Övriga frågor.                                                                                                                                                                                               

Inga frågor fanns.                                                                                                                     

 

9. Nästa möte.                                                                                                                      

Nästa möte  7 Januari 2019 kl.18,30 

 

10.Avslutning.                                                                                                                                  

Ordföranden avslutade möte med att önska alla  en GOD JUL. 

 

 

 

 

……………………………………………….                                                    ………………………………………………  

Ordförande.Christer Carlsson                                                             Sekreterare. Bernt Karlsson    

 

 

 

………………………………………………                                                                                                             

Justeras. Hans Hultman                                                               

 

    

 



 


